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Referat online bestyrelsesmøde den 10. marts 2025 

Til stede: Flemming, Anne-Mette, Lene, Lisbeth, Thomas, Gitte og Helle 

Referent: Lisbeth 

 

Dagsorden Referat 

 

1. Opfølgning fra fælles 

udvalgsmøde den 25/2-25 

 

- FB Hjælpergruppe er oprettet 

Grupperegler gennemgået, adgangsspørgsmål 

Annonceres på FB officiel, Flemming  

 

- Aktivitetsudvalg 

Anne-Mette følger op med Michelle 

 

- Klubchampion, der indføres fra 1. maj at man fremover 

skal være medlem af SPK for at kunne modtage 

klubcertifikat (herunder også junior og veteran) 

Lisbeth laver skriv til PM og facebook, Gitte lægger på 

hjemmesiden. Thomas retter ansøgning med 

medlemsnummer og nye regler. 

 

- Stand på Ringsted, Lene tager fat i Ann og Allan for at 

høre omkring spor. 

 

- Roll ups, Lisbeth taler med medieudvalg og Zaco i 

forhold til at få lavet roll ups på vores aktiviteter og 

klubben generelt, Allan S forespørges om plads i burene 

til opbevaring og opsætning på udstillingerne. 

 

- Juleudstilling, guldhunde og årshunde først, dernæst 

frokost, barn hun og derefter udstilling, det føres videre 

til udstillingsudvalgets næste møde. 

 

 

- Hvalpekøbere, der står i velkomstbrev at opdrætter har 

meldt dem ind og hvor længe kontingent dækker og 

hvordan det fortsætter, vi gør ikke mere ved dette. 
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2. eventuelt 

 

- Manglende foldere, Lisbeth laver opslag og samler 

sammen omkring kuldnumre, Thomas indsender 

Lisbeth sørger for opdatering og tryk af 800 foldere der 

sendes direkte til DKK 

 

- Der er lavet en rabataftale med Olivers at medlemmer 

kan få 20% rabat, Flemming laver opslag på hjemmeside 

under ny side der hedder medlemsfordele hvor også 

AGRIA nævnes 

 

- Tilskud til racerepræsentant, der gives ikke tilskud til 

særskilte racearrangementer. 

 

- Velfærdskrav fra Fødevarestyrelsen, vi præciserer i 

vores FB opslag at vi ikke er indbudt til høring, men at 

DKK arbejder for at C-hofter må bruges. 

 

 

 

3. Opgaveliste  

 

Opgavelisten blev gennemgået og tilrettet. 

 

 

 

4. næste møde 

 

6. april kl. 10 på Hotel Fuglsangscentret 

   

 
 

 


